
 

 

Referat FAU-møte, Møhlenpris skole, 09.12.14 

Tilstede: Børre Sundsøy, 1.klasse 

Laila Sofie Osland, 2.klasse 

  Marit Dalan, 3. klasse 

Stian Greger Eikeland, 4.klasse, Leder 

  Elisabeth Alnes, 5.klasse 

  Jørgen Pedersen, 6.klasse 

Suad Ljevo, 7. klasse 

Saksliste:  
 

1. Godkjenning av saksliste 

 

2. Informasjon fra rektor 

 

3. Møhlenpris skole har satt seg som mål å evaluere hensiktsmessigheten med hjemmelekser. 

Hvordan stiller FAU seg til hjemmelekser? Har FAU innspill til lærere og rektor i tilknytting dette? 

 

4. Bergen kommune sendte 23. juni ut høring vedrørende sammenslåing av vinter- og påskeferie 

2015. Fristen for tilbakemelding ble satt til 1. september. Møhlenpris skole var en av skolene som 

stemte i mot. Faktisk var ni av ni høringsvar til kommunen negative til forslaget (jf BT: 

http://www.bt.no/meninger/debatt/God-paskevinterferie-3245876.html) 

Allikevel velger Bergen kommune å gjennomføre. Det er anledning for lokale løsninger fra skole til 

skole i slike situasjoner. Hvordan stiller Møhlenpris skole seg til dette? Og hvordan stiller FAU seg til 

dette? 

 

5. Fokus på skolemiljø 

 

6. Informasjon om Innbyggerinitiativet ”Tryggere og bedre trafikkregulering på Møhlenpris” og 

deputasjonsmøte Rådhuset 2.12.2014. 

 

7. Eventuelt 

 



1) Godkjenning av saksliste 

Den ble godkjent, men punkt 2 gikk ut da rektor ikke var tilstede. 

3) Lekser i skolen 

FAU diskuterte lekser i skolen. Stiller seg veldig positiv til leksehjelp, og ønsker om mulig å styrke 

denne hjelpen. Det er positivt at denne hjelpen også utføres av lærere. FAU ønsker å holdes orientert 

om hva skolen tenker videre om tema lekser. FAU mener også at det hadde vært positivt om det ble 

lagt til rette for tid til å gjøre lekser på SFO. Her kunne det blitt differensiert litt mellom klassene: 3. 

og 4. trinn burde fått bedre muligheter til å sitte på «stille rom» for å gjøre lekser.  

4) Vinter-/påskeferien 2016 

Stian tar denne saken videre i SU. FAU reagerer på saksgangen i forbindelse med høringen av 

skoleruten for 2015/16. Den ble sendt ut etter at skoleåret var over (i juni-14) da FAU/SU ikke var 

konstituert, med en høringsfrist før nytt SU/FAU var konstituert.  Streiken hindret også dette.  

5) Rehabilitering av skolen 

Stian har fått mail om at det mest sannsynlig blir satt i gang riving/rivingsarbeid i løpet av våren.  

6) Lysfest 

De siste forberedelsene før Lysfesten ble diskutert: Hvem kunne komme tidlig? Marit laminerer 

plakater. Prisene på kaffe, te, saft og gløgg ble satt til kr. 10. Grøt og vårrull kr. 20. 

7) Skolemiljø 

Ingen saker under dette punktet. 

8) Innbyggerinitiativet 

Anje og Stian var til stede på Deputasjonsmøtet. De fikk 5 minutters taletid. Stian orienterte om 

møtet (Se vedlegg) . 

 

Referent, 

Elisabeth Alnes 

08.01.15 


